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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:127 Olovlig uthyrning av bostadsrättslägenheter

Det förekommer en stor mängd olovliga upplåtelser av bostadsrättsföreningar. 
Detta enligt en kartläggning som HSB nyligen genomfört.

HSB visar med sin kartläggning att svartuthyrning av bostadsrättslägenheter är 
omfattande; i nästan varannan bostadsrättsförening pågår svartuthyrning i 
storstäderna Stockholm, Göteborg och Malmö, och var femte sådan uthyrning 
har kriminell karaktär. Den svarta uthyrningen skapar stor otrygghet för 
boende, som ofta möter nya ansikten i trappuppgången och inte känner till 
grannarna. Uthyrning i vinstsyfte är inte tillåten men fortgår utan repressalier 
på grund av bristfällig lagstiftning.

Vi i Sverigedemokraterna värnar trygghet och trivsel för boende och vill 
motverka kriminalitet.

Regeringen har med stöd av Sverigedemokraterna nyligen infört ny lagstiftning 
som gör det enklare att vräka kriminella från hyresrätter. Det var välkommen 
lagstiftning som kan göra skillnad. Vi stöder även att regeringen tillsatt en 
utredning som pågår om enklare privatuthyrning, vilken ska presenteras senast 
den 3 mars 2025. Att förenkla för privatuthyrning ska vara möjligt vid sidan av 
motverkande av olovlig och kriminell uthyrning. Man behöver hitta former för 
att ta hänsyn till båda dessa delar. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Hur ser statsrådet på problemen med olovlig och kriminell uthyrning av 
bostadsrättslägenheter och avser statsrådet att skärpa lagstiftningen för att 
undvika sådant?

………………………………………

Mikael Eskilandersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-03
Besvaras senast
2024-10-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


